
Referat FAU møte 05.05.25 
1. 17.mai komiteen 

a. Det er ikke kommet noe informasjon ut til resten av skolen ennå. Det står 
informasjon om programmet til skolen på www.Kristiansander.no   

b. Blir diskutert litt om hva som er korrekt klokkeslett for skolearrangementet med 
tanke på korpset. Vi ble enige om å evaluere det etter årets arrangement når vi 
er tilbake på skolen.   

c. Hvordan går det med skolens representant i Vågsbygd bydels sin 17.mai komite? 
Er korpset i den også? Janina sjekker litt omkring dette.  

2. Foreldrerepresentant. 25/26 - Oppretter et dok. hvor alle skriver inn,navn, klasse og mail.  
3. Nestleder FAU leder - Ingen som har meldt seg ennå, Janina ber alle tenke litt om det er 

noen som kunne bli spurt/vært aktuelle. Det kan gjerne være en som ikke er 
foreldrerepresentant, kun Janina sin nestleder.  

4. Vegard Dagvik fra VEF er innom og informerer omkring byggeprosjektet Vågsbygd torv: 
a. I gang med første byggetrinn. Man vil merke det da det er nå i starten det blir 

mest bråk ved boring og sprenning. De tar trafikksikkerheten på største alvor, er i 
god dialog med kommunene og skolen også. Det er Frank på SFO som er 
hovedkontaktpersonen til skolen for dem. Det er mye folk i området, både barn 
og voksne. Vil være åpent for gangtrafikk gjennom byggeplassen, men i all 
hovedsak til de som bor der.  
Det er viktig at foreldre oppfordrer barna sine til å gå ovenfra og over gangbroen 
eller nedenfra ved kirka og over gangfeltet ved fotballbanen. 
Kjøremønsteret som er der fra i dag skal ikke bli svært påvirket, altså skal man 
kunne droppe av i kiss and ride sonen.  
Tungtransport:  
Hovedvekten av uttransporten vil foregå på siden ved Kirsten Flagstad vei 
ovenfor Vågsbygd senter, hvor det i dag er et gangfelt, et gammelt busstopp og 
sjåfør hus 
Det gangfeltet vil bli stengt. Begynner neste uke. De stenger dette litt i forkant av 
da faktisk begynner å bruke det for å gi folk mulighet til å forstå at det er stengt. 
Det vil bli noe mer trafikk på veien, dette vil merkes på gangfeltet ved Vågsbygd 
skole.  
Har gjennomgang med sjåførene på hvordan området er. 
God kommunikasjon med kommunene, skiltavdelingen.  
Begynner med sprenging neste uke.  
Ved behov har de skytebasen oppe på skolen, konkret ved sprenging som er 
nærmeste skolen 
Er veldig på tilbudssiden til å komme å informere, eller om barn vil bli vist noe 
rundt.  
De bruker Ramudden til skilting og trafikkvakter. Behovet for det vil blir vurdert 
dag og dag med tanke på hvor mye transport som er forventet.  
Fartsdump ved gangfeltet, kommunen som er ansvarlig for det.  
Vegard sjekket litt skilt og fartsdumper ved kirka.  
 

http://www.kristiansander.no


Janina snakker med skolen ang. informasjon om dette ut til alle, på visma, 
kanskje det kan stå noe på nettsiden.  
 

5. Eventuelt -  
a. Sak fra 5. klasse: Ønske at FAU tar kontakt med kommunen ang veien mellom 

vågsbygd senter og vågsbygd vgs/fiskå. Bydelsrådet skal ha et møte til høsten 
ang. trafikksikkert. Ber Ranveig ta kontakt med foreldrene som meldte det inn, 
fint hvis de også kan bidra inn i det arbeidet. 
Skilting “skolevei”, kan bydelsrådet bidra, veien med kirka og den mellom kirka 
og skolen.  
Fartsdumper ved kirkefeltet. Saker vi må snakke med bydelsrådet om.  


